
 
 

 
ZAPISNIK 

 
sa 23. sjednice Upravnog odbora Zagrebačkog 

karate saveza održane  21. Svibnja 2025. u 16:30 sati 
 
Sjednicu UO sazvao je gospodin I. Ljubanski, a odazvali su se članovi:  Hrvoje Fajerbach, Tomislav 
Šulek i Radenko Blagojević. 
 
 
DNEVNI RED 
 

1. Promjene pravila kod izbora sportaša Zagrebačkog karate saveza 

2. Pravilnik o radu Upravnog odbora 

3. Izvještaj o provedenoj sportskoj inspekciji (21.03.2025.) 

4. Razno 

 

 

Ad1 

Predsjednik Ljubanski je otvorio raspravu i iznio prijedlog izmjena postojećih pravila, s naglaskom na 

ponovno uključivanje kategorije veterana u izbor sportaša. Obrazloženo je da su veterani prethodno 

isključeni zbog prevelikog broja kandidata, ali se sada predlaže njihovo ponovno uključivanje radi 

osiguravanja jednakih mogućnosti za sve sportaše. 

Gospodin Fajerbach je upozorio na neujednačene kriterije bodovanja natjecanja, istaknuvši da nisu sva 

natjecanja jednako vrednovana. Rasprava je dovela do zajedničkog stava da domaća službena 

natjecanja trebaju biti važan kriterij u bodovanju. 

Gospodin Ljubanski je predložio da Upravni odbor izradi jasne kriterije bodovanja i rangiranja 

natjecatelja za izbor sportaša za sljedeću godinu. Predloženo je i detaljnije razvrstavanje mlađih dobnih 

skupina zbog veće konkurencije, dok bi starije kategorije ostale podijeljene u dvije osnovne skupine. 

Dodatno je istaknuta važnost izbora perspektivnih mladih sportaša kako bi se potaknulo njihovo 

uključivanje. 

 

Zaključak: Upravni odbor će zajednički izraditi kriterije bodovanja za izbor sportaša u 2025. godini. 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 

 

 

 



 
 

Ad2 

Gospodin Ljubanski je naglasio važnost donošenja službenog pravilnika o radu Upravnog odbora. 

Gospodin Šulek je postavio pitanje vezano uz članak 14., stavak 2., ( Također predsjednik može 

predložiti Upravnom odboru zaključivanje pojedine točke dnevnog reda i prije nego što je lista 

prijavljenih govornika iscrpljena) koje je gospodin Ljubanski dodatno pojasnio. 

 

Zaključak: Pravilnik je jednoglasno usvojen i bit će objavljen na službenim mrežnim stranicama 

saveza. 

 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad3 

Gospodin Ljubanski je iznio osnovne informacije o provedbi inspekcije i naglasio da je rad Saveza 

ocjenjen kao uredan i u skladu sa zakonom. Zapisnik inspekcije nije objavljen javno zbog moguće 

osjetljivosti teme. Na upit gospodina Fajerbacha o osobi koja je prijavila Savez, gospodin Ljubanski je 

naveo moguće da su u pitanju nezadovoljni klubovi okupljeni oko kluba Tempo , koji su možda imali 

motive za narušavanje rada Saveza. Rasprava je vođena konstruktivno, s naglaskom na osiguravanje 

transparentnosti i sprječavanja budućih anonimnih prijava.  

 

Zaključak: Savez ima osigurana sredstva, jasne ideje, funkcionira transparentno i u skladu sa 

zakonski okvirima. 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad4 

- Izvješće glavne tajnice s naglaskom na natjecanja koja su se održala u organizaciji ZKS-a, kao i 

tehničke organizacije PH u sklopu Hrvatskog karate saveza  

 – nedostatak stručnog tijela 

- Projekti Saveza za financiranje klubova i kadrova 

- Povratak selekcijskih kampova za zagrebačke sportaše 

- Edukacija mlađih sportaša, osobito u prijelaznim kategorijama 

 

 

 

 

 



 
 

Zaključak: Zajedničkim radom upravnog tijela i stručnog vodstva savez može napredovati i rasti kao 

ozbiljna sportska udruga. 

 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Sjednica je završilas radom u 18:20 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Igor Ljubanski 
  Zapisničar                                                                     Predsjednik Zagrebačkog karate saveza 
 

      


